

Referat fra bestyrelsesmøde .

Dato: d. 9/1 2024 deltager: Camilla, Maj- Britt, Ulla, Jeanette. Fraværende: Ulla P. og Poul

- **Siden sidst:**

Maj-Britt bliver opdateret på hvordan dagsorden fungerer. Jeanette har beklageligvis ikke fået inviteret Ulla P. da hun ikke har været obs på det.

Theresa Askham fra Boligsocial helhedsplan bliver inviteret til næste best.møde.

Taggård Haveservice har sendt en (billig) oversigt over hans arbejde for kummer, vold og beplantning ved cykelskure, er sendt videre til Rikke til godkendelse. Alle stemmer for.

- **Afsluttede projekter**

Tysklandsturen: Godt planlagt, det gik godt, behagelig chauffør og en god bus. Der var valgt godteposer til hvert af børnene. Sammenlagt ca. 70, herfra ca. 15-17 stk. Tilmelding var lige sent nok ude til beboerne (midt november). God stemning med bingo både ud og hjem.

Team 2 : vi venter på en mødeindkaldelse –

Møde for nye bestyrelsesmedlemmer i Skovbyhus. Vi går ud fra at Poul giver referat næste gang.

Møde: opfølgingsmøde med Rikke Fløjborg afholdes ved min. 3 deltagende **torsdag den 11/1 kl 10.:** Asfaltering – renovering oversigt fra konsulentfirma, opkøb af trekantområde, perlesten ved kummerne, Storskrald pris,

Vi snakker om at der skal være fornuft i hvornår vi kan mødes med inspektørerne, at det ikke er om formiddagen, hvor folk normalt er på arbejde, men at der også er muligheder tidlig morgen eller sidst på eftermiddagen.

Maj-Britt gør også opmærksom på at boligforeningens nye åbningstider kun er om formiddagen fremover.

Storskrald: Et emne vi skal arbejde med? Hvad gør de andre afdelinger? Der er meget rod og svineri når vi skal aflevere storskrald, skal vi ikke gøre det til et dejligt sted og være. Maj-Britt foreslår at vi måske skal sende et brev ud og hanker lidt op i os alle sammen, måske gøre opmærksom på at ramme beboerne på pengepungen. Jeanette gør opmærksom på at der på afdelingsmødet blev snakket om en folder eller ud til beboerne, som inspektøren ville undersøge.

Camilla foreslår at vi inddrager beboerne på en mere positiv måde, og måske sender en form for nyhedsbrev. Derudover foreslår Camilla at vi tager det med op til mødet med boligsocial helhedsplan.

Ulla nævner at det heller ikke fungerer med rengøring i vaskekælderen.

Molokker: der er stadig lugtgener, Camilla nævner om man skal have et låsesystem på? det høres at der stadig er nogen udefra der ligger affald i- og i.f.t. sikkerhed m.m.

Maj-Britt synes det lyder som en meget dyr løsning og affald vil stadig blive sat ved siden af og hvem skal så fjerne det? Vi har en debat og Camilla fortæller at andre afdelinger også er opmærksom på det. Er det muligt der skal tænkes i en fælles løsning for alle afdelinger, og hvad synes vi?

Der er lidt for og mest imod.

Kommende projekter: Revidering af husorden. Arrangementer i løbet ad året?.

Evt. et forårsarrangement. Så simpelt som muligt f.eks. bare en opstilling med vores pavillioner kaffe, the og kage, så vi inviterer til at folk kan mødes på tværs.

Ny dato for bestyrelsesmøde: den 29. februar kl 19